



S tarta G athering

1God 1FAITH 1CHURCH Universe Custodian biyung

Gathering punika ketemu sosial agama kanggo wong kaya-minded.

Panyengkuyung golek 7 wong utawa luwih, njaluk bebarengan iku ' Kumpul '. A Gathering 1st bisa dianakaké ing ngarep. Alternatif sing SmeC, PHeC utawa School. Gathering milih pinituwa sing mbentuk panitia disebut 'Klan'. Ing 1st Gathering kabeh saiki arep terus Gathering saben Fun-dina. Ing jeneng kanggo Gathering & nalika kanggo terus panitia ketemu sabanjuré.

Panyengkuyung (nekani) milih ing rahasia-kertu suoro 1 Sepuh (**Minimal**) nganti maksimal 7 HE & 7 SHE (**7_7 aturan**) total 14 pinituwa. Sembarang saiki Supporter bisa nyalonake, anggare padha syarat. syarat prentah dadi Sepuh: Umur 28 - 70, dadi tiyang sepah, ora rekaman pidana. Fisik & mental bisa nindakake pakaryan saka Komite-anggota. No cacat seksual (**Molester Child, gender padha utawa bingung gender**) .

Wigati! cacat seksual ancaman kanggo anak.

7_7 Aturan (Perwakilan witjaksono HE & SHE) ditrapake kanggo kabeh komite UCG. Komite kalebu 1 (**Pepak**) 14 (**Lengkap**) . Panitia mboten pepak uga kalebu samubarang kombinasi HE & SHE nanging ora luwih saka 7 HE utawa 7 SHE. E g. 8 HE & 6 SHE salah ana bisa ora luwih saka 7 HE. A panitia lengkap kasusun saka 7HE & 7SHE. A panitia lengkap goal. 1 kapilih wis apa kabeh pakaryan. 14 kapilih bisa nuduhake workload roto-roto.

Klan pakaryan:

Ngatur: kumpul ajang (**Bale, keamanan**) , Transportasi kanggo lara, cacad, wong tuwa ...

ngumumake: Gathering (**Nalika, ngendi & directions**) , Media-Rilis & pesen,

1 Pengeran 1 Iman 1Church Universe Custodian biyung

program: Welcome, outline, itemize, Shalat, maos, diskusi & dana-mundhakaken. Mesthekake basa utama, lokal Dialect & Tradhisi sing

ayating ...

terus: Man, pemilihan, prabawa saka lagi waé dadi mantèn & anyar-lair. Nangisi sing sing urip rampung.

Catering: lelenggahan, ombenan (**Non-omben**) , Pangan, music, dancing, hiburan, & ngresiki mungguh ...

Komite: Ruang. Nglindhungi unfairly nyerang, banget, mlarat & disadvantaged.

Up-tetep: Shun-dhaptar & kampanye, nyiyapake materi pendidikan kanggo sekolah, netepake ora-kanggo-MediaWiki organisasi (**cron**) ...

Tetep wonten ing tutul: Kanthi Dhéwan Shire. Custodian Guardian ngadeg kanggo Pemilu kanggo komersial, politik, sosial, ... komite, posisi, ...

Ing Klan karo support Pendukung nresep kabeh lokal lingkungan, non-profit, non-kasar & sosial-kaadilan nimbulaké lan mbukak. Gathering mbukak saben 'Fun-Day' saka 1 jam sawise Sunrise nganti 1 jam sadurunge Sunset. A Gathering berpartisipasi ing N-Ing-m (**New-Age wektu-Manajemen**) tema Funday (**Hajat, Memorials, shames**) . Klumpukan ndhukung lokal masakan, budaya, dialect, tradhisi.

Meeting toto coro

Panyengkuyung ngunjungi Gathering & ngajak wong liya kanggo ngunjungi Gathering.

Padha ndedonga & sembahyang, sosialisasi, ngrembug, chatting, mangan (**Ora ajur pangan**) & Ngombe (non-omben), sing & dance, ngguyu, muter & Atmosfer ... Iku Gathering seneng & wis bisa!

partisipasi aktif ndadékaké kanggo pengalaman. Pengalaman sing penting; kita seneng bareng karo wong. Kita kaya kanggo ngrembug pengalaman wong liya. Mundhak kita sesambetan karo wong. Tambah sesambetan apik nerjemahake menyang rasa seneng.

Kanggo nggawe karya pengalaman ana perlu dadi macem-macem. Subjek dijamin bisa nutupi aktivitas Gathering, ing Law-giver Manifest, Shun-dhaptar, kawruh, saiki-warta, hobby, kapentingan, pamaréntah lokal & provinsi. Aja isin!

Diskusi-toto coro: Listen rapet tanpa interrupting speaker. Reply passionately tanpa obnoxious, ajar utawa agresif.

sesambetan manungsa gumantung ing passion, rembugan & toleransi. Kanggo kasebar kahanan; setuju kanggo ora setuju.

Ing patemon, Panyengkuyung, pengunjung, pinituwa & Anggota sing ono minangka custodian-wali (**Jeneng 1st**) everyone punika witjaksono. pinituwa & Anggota pemimpin karo gelar kehormatan. **judhul iki digunakake mung njaba Gathering ing umum utawa ing komite.**

1G OD tresna G atherings

Ing Klan 2nd ketemu Custodian-Zenturion (**1HE & 1SHE**) sing kapilih. **Bebener-statements** sing dijupuk & anggota saka 1Church, Universe biyung Custodian wis dikirim. **A Gathering anyar wis kadhaptar ing situs-situs.**

ing **Gathering** saiki bisa nggunakake kabeh kasedhiya ing website. **Gathering uga bisa mundhakaken dana (Ora kredit) 90% nang karo Gathering 10% sing diterusake menyang Universe administrasi biyung Custodian.**

Custodian-Zenturion sing pamimpin kapilih makili Gathering kanggo masyarakat lokal & pemerintah lokal. **pemimpin iki hasrat babagan 1 PENGERAN & 1 PITADOS.** Padha mimpin dening umpamane sopan & profesional wedhi nuduhake andhap, netepake, disiplin & ono. tugas tombol iku kanggo komunikasi & ningkataké pangerten sambungan saka tujuan UCG dening ngembangaken & penerapan Sastranegara kuat (**Karo Klan**) kanggo obah ing Gathering ing arah saka sesanti sambungan. **Gol karo wektu-line sing disetel. Padha setya ing waé ndasari saka UCG nyebar saka**

1GOD 's Message paling anyar, ing ' Hukum-giver Manifest ' . aplikasi & pangayoman sawijining.

Anggota Individu saka Universe biyung Custodian, ora bisa nampa bebungah kehormatan, hadiah utawa judhul. Padha ora bisa kapilih utawa diangkat marang jinis Government. Yen takon padha bisa menehi unrewarded maringi pitutur. **Yen padha dadi bagéan saka Pemerintah padha ngeculke anggota sing UCG & tau bisa ngranggeh iku.**

Wigati! Iki ora aplikasi kanggo pinituwa utawa panyengkuyung. Padha bisa nampa penghargaan kehormatan, hadiah utawa judhul. **Padha bisa kapilih utawa diangkat marang jinis Government utawa Komite.**

Ian kapilih C-Zenturion wis Tomake a **Bebener-Statement**

Statement bebener

Oh banget kabeh kuwoso 1 & mung **1GOD** . Sing loro HE & SHE. Ingkang Universe paling ayu. **seksi:**

paling asor setya custodian-wali (**Jeneng 1st**) . Kapilih Custodian-Zenturion dening pinituwa ing (**Jeneng**) Gathering.

negara temen-temen:

Aku bakal ngewangi **1GOD**, ing Panyengkuyung saka 1FAITH, Universe Custodian biyung & masyarakat lokal.

Sing aku ora utawa diwanti-wanti wong Kill, Rape, Wayang utawa molest child-, utawa dilindhungi sapa sing nindakake. Jaga integritas **1GOD'S** pesen anyar ing Law-giver Manifest.

Minangka Custodian Zenturion 7 tindak tanduk 'sing nuntun aku:

Ora mbayar panganiaya karo violenc

Mirsani supaya minangka kanggo dadi weruh saka tindak tanduk anti-sosial & anti-habitat Protest ketidakadilan, amorality, & lingkungan-vandalisme konflik Mutusake masalah liwat Assessment, ngrungokake & diskusi sosialisasi, familiarize dhewe karo kabeh beda kelompok ing masyarakat kita

Nganggo munggah kanggo apa tengen

Ngadeg munggah kanggo unfairly nyerang, disadvantaged, banget & mlarat Kanggo

Kamulyan saka **1GOD & Good** manungsa

Muga 1GOD dadi Seksi sandi & Judge

Dishonoring a 'Bebener-Statement' ndadékaké menyang pembatalan saka anggota

Banning saka kabeh klumpukan. Shunning dening Panyengkuyung. Yen dishonoring ana kang mirip pidana tuntutan bakal dikabari.

Wigati! Anggota Individu saka Universe biyung Custodian, ora bisa nampa bebungah kehormatan, hadiah utawa judhul. Padha ora bisa kapilih utawa diangkat marang jinis Government. Yen takon padha bisa menehi unrewarded maringi pitutur. Yen padha dadi bagéan saka Pemerintah padha ngeculke anggota sing UCG & tau bisa ngranggeh iku.

Keanggotaan aplikasi

pesen anyar 1 Allah kang Law-giver Manifest! 1GOD 1FAITH 1Church Universe Custodian biyung

Aplikasi Keanggotaan iki digunakake kanggo ngabari UCG & njaluk kedhaftar minangka Gathering saka

**1GOD 1FAITH 1Church
Universe Custodian biyung**

Iku uga ndadekake anggota Custodian Zenturions itemized saka Universe biyung Custodian.

Ing spasi nulis jeneng pisanan saka ' **pinituwa** ' sing kapilih ing Custodian-Zenturions & krungu ' **Bebener Statement** '.



1 st jeneng saka (HE) C. Zenturion: 1 st jeneng			
saka (SHE) C. Zenturion:			

We ndhuwur jenenge pinituwa & Custodian-Zenturion bakal ana dening Keanggotaan Aturan: **Muga 1GOD dadi Seksi kita & Judge**

tanggal: CG Tanggalan N-Ing-m

Keanggotaan bisa revoked yen ing nerbitake saka **Hukum-giver Manifest**. Sembarang nerbitake bakal nyelidiki & urusan karo.

1GOD kita ngandela!

1FAITH punika kekuatan moral kita!

The Law-giver Manifest punika guide kita!

Universe biyung Custodian sing Gereja kita!

Akhir.